



环境管理体系认证证书

注册号: 15924E20040R4L

兹证明

广东美的暖通设备有限公司

(统一社会信用代码: 914406067811533917)

注册地址: 广东省佛山市顺德区北滘镇北滘居委会蓬莱路工业大道

环境管理体系符合

GB/T24001-2016/ISO14001:2015

该环境管理体系适用于

认证地址: 广东省佛山市顺德区北滘镇北滘居委会蓬莱路工业大道 (邮编 528311)

认证范围: 中央空调和热泵热水机机电设备的设计、制造、销售、安装及售后服务; 精密机房用空调机组及屋顶式空气调节机组的设计、制造和销售; 中央空调系统的设计、制造和维修; D1/2 级类压力容器、离心式制冷压缩机、热交换器的设计和制造相关的环境管理活动。



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C146-M

签发人:



颁证日期: 2024 年 9 月 21 日 有效期至: 2027 年 9 月 29 日 首次获证: 2012 年 10 月 25 日

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 (www.cnca.gov.cn) 上查询。

本证书信息及有效性可通过本机构官方网站 (www.cvc.org.cn) 查询。

本证书在有效期内的有效性依赖于本机构的定期监督的结果, 获证组织必须定期接受监督审核并经审核合格此证书方继续有效。

(本证书为主证书, 另附子证书 3 份, 注册号为: 15924E20040R4L-1、15924E20040R4L-2、15924E20040R4L-3。子证书应与主证书同时使用, 其有效期与主证书相同。)



威凯认证检测有限公司

广州高新技术产业开发区天泰一路 3 号 (510663)



CERTIFICATE OF ENVIRONMENTAL MANAGEMENT SYSTEM

Certificate No. 15924E20040R4L

This is to certify that the environmental management system of
GD Midea Heating & Ventilating Equipment Co.,Ltd.

(Unified Social Credit Code:914406067811533917)

Registered Address: Penglai Industry Avenue, Beijiao Town, Shunde District, Foshan City, Guangdong Province,
P. R. China

is in conformity with

GB/T24001-2016/ISO14001:2015

The environmental management system is applicable to:

Certification Address: Penglai Industry Avenue, Beijiao Town, Shunde District, Foshan City, Guangdong Province,
P. R. China (Post Code: 528311)

Certification Scope: Environmental management activities related to designing, manufacturing and selling of
air-conditioning units for precision computer rooms and rooftop air-conditioning units; and
related to designing, manufacturing, selling, installing and after-sale servicing of
mechanical and electrical equipment for central air-conditioning and heat pump water
heaters; and related to designing and manufacturing of D1/2 pressure vessels, centrifugal
refrigeration compressors, heat exchangers; and related to designing, manufacturing and
maintaining of central air-conditioning systems.



中国认可
国际互认
管理体系
MANAGEMENT SYSTEM
CNAS C146-M

Issuer:

Luojumbo



Issue Date: September 21, 2024 Expiry Date: September 29, 2027 Initial Issue Date: October 25, 2012

The information of the certificate can be verified through the CNCA's website (www.cnca.gov.cn).
The information and validity of the certificate can be verified through the CVC's website (www.cvc.org.cn).
The validity of the certificate depends on the result of the regular supervision by the CVC in the period of
validity. This certificate continues to be valid only if the certified organization would accept and pass the
regular supervision.



(This certificate is main-certificate, attached 3 subordinate-certificates with certificate No.
15924E20040R4L-1, 15924E20040R4L-2, 15924E20040R4L-3. The subordinate-certificate
shall be used with main-certificate, and with the same period of validity.)

CVC CERTIFICATION & TESTING CO., LTD.

No.3, Tiantaiyi Road, High-tech Industrial Development Zone, Guangzhou, P. R. China